
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	

Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA

Zápis	ze 17.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání:	4.4.2016

Místo	konání: Sborovna,	Základní	škola	Chýně

Zahájení	zasedání:	17:15	hod.

Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Miluše	Janotová

Stanislav	Barek

Mgr.	Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Josef Hásek	– Scolarest,	host

Omluveni: Mgr.	Zuzana	Čermáková

Mgr.	Alena	Mazzolini

Mgr.	Tereza Alexová

Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele.

Školská	rada	schvaluje	

Zapisovatel:	Tereza	Čápová

Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:

1. Scolarest	– informace	k provozu	jídelny

2. Certifikát	Rodiče	vítáni

3. Zpráva	ČSI

4. Informace	k novým	dotacím

5. Zápis	do	MŠ

6. Ostatní

Pro:	3

Proti:	0

Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů.

Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	

Kontrola	úkolu	z minula:	Úkoly	z minulého	zasedání	se	odkládají	na	příště.

1) Scolarest	– informace	k provozu	jídelny

Zasedání	školské	rady	se	účastní	pan	Hásek,	který	zjišťuje	spokojenost	strávníků	ve	školní	

jídelně.	Informuje	školskou	radu	o	probíhající	anketě	mezi	dětmi,	která	bude	vyhodnocena	

v horizontu	měsíce	a	s jejími	výsledky	nás	následně	seznámí.



Janotová:	Upozorňuji	na	stále	přetrvávající	technické	problémy	s přihlašováním	a	odhlašováním	

jídel	a	automatické	zapisování	volby	č	1	při	aktualizaci	systému	ze	čtvrtka	na	pátek.	V tuto	chvíli	

lze	obědy	na	týden	zrušit	od	pátku	do	neděle.	Nebylo	by	možné	v systému	nastavit	volbu	– úplně	

zrušit	oběd?

Hásek:	O	tomto	problému	víme,	vznesu	dotaz	na	naše	IT	oddělení	s žádostí	o	prověření	možnosti	

úplně	odhlásit	oběd	bez	automatického	zapsání	volby	č.	1.	Anketa	mezi	dětmi	probíhá	ve	školce	

do 5.4.	a	ve	škole	měla	anketu	zadat	paní	Turská	přímo	dětem	v jídelně.

V 17:30	hod.	pan	Hásek	ze	zasedání	odchází.

Pozn.	Přiložena	odpověď	pana	Háska	zaslaná	emailem	dne	11.4.2016

Anketa strávníků

 v ZŠ byly anketní lístky rozdány do tříd a vyplněny za pomoci třídních učitelů.
 v MŠ byly anketní lístky rozdány rodičům.

V současné době anketu vyhodnocuje externí společnost o výsledcích Vás budu informovat.

Objednávkový systém, zrušení jídel na více týdnů – v současné době se pracuje na nové verzi objednávkového 
systému, kde bude více uživatelských možností, a který bude co nejdříve zprovozněn.
V současnosti je objednávkový systém nastaven tak, že ze čtvrtka na pátek dojde k automatickému objednání 
jídla číslo 1 pro všechny strávníky. Strávníkům, kteří provedou změnu v objednávkovém systému, zůstane změna 
zachována.
                         
V případě dotazů jsem Vám k dispozici.

2)	Certifikát	Rodiče	vítáni

Čápová:	 Informace	o	záměru	přihlásit	školu	k certifikátu	Rodiče	vítáni	byla	rozeslána	přes	

hromadné	emaily,	obdržela	jsem	několik	souhlasných	vyjádření	na	email	školské	rady	a	

přebírám	od	pana	ředitele	další	v písemné	podobě.	Na	základě	našeho	souhlasu	z minulého	

zasedání	se	nyní	domluvím	s panem	ředitelem	na	konkrétním	termínu	v	dubnu,	kdy	žádost	

online	vyplníme	a	podepíšeme.	Na	minulém	zasedání	jsme	hovořili	i	o	možnosti	připojit	

k certifikátu	Kodex	pro	rodiče.	Jaké	je	tedy	stanovisko?

Ředitel:	Navrhuji	vyčkat	po	získání	certifikátu	a	jeho	zveřejnění,	jak	se	situace	vyvine.	Následně	

ji	vyhodnotíme	a	v případě	potřeby	Kodex	pro	rodiče	škola	připraví.

3) Zpráva	ČŠI

Ředitel	školy	informuje	školskou	radu	o	závěrech	ze	zprávy	o	kontrole	ČŠI,	která	byla	doručena

dnes.	Školskou	radu	seznámil	se	závěry,	až	uplyne	doba	určená	pro	případné	podání	námitek,	

zpráva	bude	zveřejněna	na	webu	ČŠI	a	k nahlédnutí	u	ředitele	školy.	Na	odstranění	uvedených	

nedostatků	se	pracuje.

4)	Informace	k novým	dotacím

Ředitel:	V tuto	chvíli	víme	o	zamítnutí	žádosti	o	dotaci	ČEZ	na	příměstský	tábor	a	na	vzdělávání	

pedagogů.	U	ostatních	žádostí	o	dotace	zatím	nepadla	žádná	rozhodnutí,	takže	čekáme.

5)	Zápis	do MŠ

Ředitel:	Termín	zápisu	do	mateřské	školy	je	vyhlášen	na	10.5.2016,	formuláře	jsou	dostupné	na	

webu	školky,	kritéria	pro	přijetí	budou	zveřejněna	s dostatečným	předstihem,	stále	na	nich	

pracujeme.



Čápová:	Jak	je	to	s přijetím	dítěte	v předškolním	věku,	i	když	nemá	v obci	trvalé	bydliště?	Pokud	

jsem	správně	pochopila	výklad	z MŠMT,	má	každý	předškolák	přednost	bez	ohledu	na	trvalý	

pobyt.

Ředitel:	To	souhlasí,	dítě	v předškolním	věku	má	ze	zákona	přednost	k přijetí	k předškolnímu	

vzdělávání,	a	to	bez	ohledu	na	místo	trvalého	bydliště.	Pokud	by	nemohlo	být	takové	dítě	

z kapacitních	důvodů	přijato,	musí	mu	obec/město,	kde	je	trvale	hlášeno	zajistit	umístění	v jiné	

školce.		

6)Ostatní

Čápová:	K akcím	školy	na	nejbližší	období	mám	pár	dotazů.	Postřehla	jsem,	že	ve	středu	6.4.	se	

koná	charitativní	koncert	pana	Barka	ve	školce,	postrádám	ale	tuto	informaci	na	webu	školy	

nebo	školky,	případně	plakáty	nebo	emailová	pozvánka	by	také	pomohly	zvýšit	návštěvnost.

Ředitel:	Souhlasím,	prosím pana	Barka	o	zaslání	plakátu	v elektronické	podobě	a	rozešlu	tuto	

informaci	rodičům	hromadně.

Čápová:	V sobotu	16.4.	se	koná	v obci	Ukliďme	Chýni,	již	druhý	ročník celorepublikové	akce.	

V loňském	roce	děti	ze	školy	den	před	touto	akcí	měli	vlastní	projekt,	v rámci	kterého	uklízely	

v okolí	školy.	Plánujete	to	i	pro	letošní	rok?

Ředitel:	Projednám	tuto	akci	s pedagogy	na	příští	poradě	a	budeme	rodiče	informovat	na	webu	

školy.	Škola	plánuje	akci	ke	Dni	Země,	22.4.,	jedná	se	také	o	ekologický	projekt.

Čápová:	Zaregistrovala	jsem,	že	školka	bude	mít	nakonec	svoje	vlastní	čarodějnice	ve	čtvrtek	28.	

dubna,	u	školy	stále	platí	spojení	s obecní	akcí?

Ředitel:	To	platí,	školka	bude	mít	vlastní	čarodějnické	odpoledne	pro	děti	a	rodiče,	školáci	se	

mohou	účastnit	čarodějnic	s rodiči	na	obecní	akci	v sobotu	30.	dubna.	Družinové	čarodějnice	

neplánujeme.

Čápová:	Upozorňuji	na	termín	vypršení	platnosti	prémiových	služeb	u	webových	stránek	školky,	

informaci	vám	přepošlu	emailem.	Doména	je	předplacená	do	roku	2019,	prémiové	služby	lze	

v květnu	prodloužit	nebo	se	může	převést	web	do	základní	varianty	zdarma,	kdy	dojde	k určitým	

omezením.

Ředitel:	Beru	na	vědomí,	ohledně	webu	školky	stále	zvažujeme	další,	nové	možnosti.	

Čápová:	Je	již	vyhlášen	termín	pro	podávání	žádosti	o	asistenty	pedagoga	na	příští	rok,	o	kolik	

asistentů	bude	škola	žádat	a	lze	je	využít	i	v odpolední	družině?

Ředitel:	Letos	budeme	žádat	o	3	asistenty,	rozsah	jejich	práce	je	přesně	určen	a	lze	je	využít	

pouze	do	výuky.		Jejich	využití	do	školní	družiny	i	v odpoledních	hodinách	zatím	není	moc	

reálné.

Čápová:	Navrhujeme,	aby	škola	upozornila	na	třídních	schůzkách	rodiče,	že	akce	pořádané	pro	

děti	a	rodiče	v podvečerních	hodinách	– dílny	atd.	nejsou	již	v době	provozu	školní	družiny	a	děti	

zde	nemohou	zůstávat	bez	dozoru.	

Ředitel:	Připravíme	tuto	informaci	na	středeční	třídní	schůzku.

Čápová:	Předávám	panu	řediteli	pro	informaci	a	zvážení	nabídky	kurzů	a	seminářů	pro	učitele	ze	

školy	i	školky,	které	jsou	nabízeny	zdarma.	

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 18:00 hod.

Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Stanislav	Barek	…………………………………………………………………………..




